
7. SCHŮZE ÚSEKOVÝCH DŮVĚRNÍKŮ DNE 3. 9. 2021 

 

Přítomni: 

 důvěrníci dle prezenční listiny 

 předseda Pavel Zelený, zapisovatel Jana Hudáková 

 za vedení VLS Petr Svoboda, Jakub Juříček, Jana Radvanská, Martina Scholasterová 

 

Projednáno: 

1. prezentace materiálů – Novinky ZÁŘÍ 2021. 

2. Představení nového ředitele HR pro severní Evropu – Jakub Juříček. 

3. Informace o útlumu výroby, ponížení plánů až o 30%, ukončení smluv velké části agenturních 

zaměstnanců. Od poloviny září může nastat vážná situace, kdy nebude materiál a zastavíme linky na 1-3 

týdny. Důvodem je Covid v Malajsii a s tím spojené dodávky nejen čipů, ale i jiným komponentů. 

Tento týden byly zveřejněny informace o čerpání náhradního volna a dovolených u jednotlivých kategorií 

zaměstnanců, čerpání dovolených až na nulové zůstatky. Opatření se mohou jevit jako tvrdé, ale jde 

o přežití firem v automobilovém průmyslu. Na pondělí 27. 9. je v plánu zastavení celé firmy. 

4. V září najíždí nové HDL VW Polo, v říjnu nový Fokus a Fiesta, nový Jaguár se plánuje na začátek roku 

2022. 

 

Diskuse a dotazy:  

1. Co na současný stav firmy říká majitel?  

- Tarang Jain dělá vše pro udržení a rozvoj firmy, velká snaha překlenout aktuální těžkou dobu, komunikuje 

intenzivně se zákazníky o pomoci VLS, z důvodu nízkých prodejů nejsme schopni udržet platební morálku 

vůči dodavatelům a službám. V září Tarang Jain svolá Town Hall, který bude věnován aktuální situaci ve 

firmě. 

2. Co když zaměstnanci nebudou mít dovolenou na vánoce? 

- Počítáme s tím, že budou i nulové zůstatky, budeme buď na překážkách (procentech), zaměstnáme lidi 

na inventury, nebo se bude vyrábět, prozatím nevidíme tak daleko. 

3. PD – chybí zveřejněná struktura. Kdy bude? 

- Probíhají změny struktury PD celosvětové, připravuje se nová aplikace, která bude propojena s KS 

portálem a nahradí excel tabulky struktur. 

4. Připomínka, že každé středisko ve výrobě má jiné informace k čerpání volná a dovolených. 

- Byl vydán hromadný email, kde jsou jasné pravidla pro kategorie DL, IL, SaL. 

5. Budou výplaty v termínu? Nejdou karty k platbám v kantýně. Máme na výplaty? 

- Vedení VLS nemá informaci, že by termíny výplaty neměly být dodrženy, výplata mezd je prioritní platba. 

 

 


